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Algemene Vergadering van de Supportersvereniging Haagsche Bluf (SVHB) 

 

Woensdag 17 april 2024 van 19.00 tot 21.00 uur 

 

Locatie: MFC Supportershome Stadion 

 

 

Verslag 

 

 

Aanwezig bestuur SVHB: Hans Agte (aspirant bestuurslid), Ruud Albrecht (penningmeester), Michelle Gielbert 

(bestuurslid ADO Kids), Peter Helleman (secretaris), Jacco van Leeuwen (aspirant bestuurslid) en Rob 

Wittenberg (bestuurslid Fan Support). 

 

Aanwezig leden SVHB: Corrie Christiaanse, Bas Hogenbirk, Dennis van Ipenburg, Niels Jacobs, Katja Lieffers, 

Rob van Munster, Annemarie Nigten, Ard Schoep, Kim Tetteroo en Richard de Vries. 

Van de in totaal 107 leden SVHB hebben 21 leden (inclusief bestuursleden) zich aan- en 21 leden zich afge-

meld voor de AV. 

 

1 Opening en mededelingen 

 

 Peter Helleman opent de vergadering en heet iedereen welkom. 

  

 Besluiten worden op grond van de statuten SVHB genomen bij meerderheid van stemmen, en door 

 middel van handopsteken. 

 

 De (aspirant) bestuursleden stellen zich voor aan de leden. 

 

 

2 Benoemen Voorzitter Algemene Vergadering 

 

 De leden wijzen unaniem Peter Helleman aan als voorzitter van de Algemene Vergadering (AV). 

 

 

3 Vastellen agenda 

 

 De toegezonden agenda wordt unaniem vastgesteld. 

 

 

4 Terugblik op 9 jaar SVHB en vooruitblik 

 

 Jacco van Leeuwen schetst, als één van de ‘founding fathers’ van SVHB, de achterliggende periode. 

 Als Betaald Voetbal Organisatie was en is het belangrijk dat er een officiële supportersvereniging (SV) 

 is. 
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 Ook de toenmalige Algemeen Directeur (AD) ondersteunde een SV. De supportersgroepen Fan Sup-

 port en Midden Noord/FCDH stemden destijds in met een vertegenwoordiger in het bestuur. Toen ont-

 stond een bestuur met 7 leden. 

 Er is veel gedaan en bereikt in de afgelopen jaren: het magazine ADOratie, de poncho’s, sjaaltjes en 

 pruiken in het stadion van Feyenoord De Kuip en een bijdrage per seizoenkaarthouder van ADO Den 

 Haag. De eerste knuffelactie in De Kuip heeft een FIFA-nominatie gehad. Het hoogtepunt was de twee-

 de actie ‘Adopteer een knuffelbeer”, die € 27.500,- heeft opgeleverd. 

 De slogan SVHB was “Samen één ADO Den Haag’. De belangrijkste doelstelling van de SVHB is altijd 

 geweest: “Een serieuze gesprekspartner worden van de club.” Kijkend naar de verschillende Algemeen 

 Directeuren is dat op- en afgegaan. Met name in de periode dat Jan Willem Wigt AD was stonden club 

 en SV volledig op één lijn. 

  

 Wat de nabije toekomst SVHB gaat brengen is ongewis, aldus Jacco. Wat gaat de huidige eigenaar 

 doen? Wat zijn  de plannen van de huidige AD? Wat is de financiële positie van de club? Wordt er geïn-

 vesteerd met geld? De antwoorden op deze vragen bepalen ook deels wat SVHB gaat doen de komen-

 de jaren. Er is veel onduidelijkheid. 

 

 Met de AV wordt de afspraak gemaakt dat het nieuwe bestuur SVHB - hoewel al eerder zonder succes 

 geprobeerd - rechtstreeks contact gaat leggen met de (vertegenwoordiger van de) eigenaar. Om ant-

 woorden te krijgen op de vragen. 

 

 

5 Structuur van de Organisatie SVHB 

 

 Het voorstel Organisatiestructuur SVHB wordt toegelicht.  

 

 Ard Schoep refereert aan de in het voorstel genoemde Commissie Werving. De SVHB is niet zichtbaar 

 in het hoofdgebouw en op de eretribune. Ook daar komen supporters met hetzelfde ADO Den Haag-

 hart als elders op de tribunes. Dus daar zichtbaar worden en leden werven, is de boodschap. Boven-

 dien meent Ard dat SVHB de verbinding moet zijn tussen de verschillende supportersgroepen. 

 Hans Agte reageert dat één van de doelstellingen en onderdeel van een commercieel plan van de Com-

 missie Werving is om verbinding te krijgen binnen het gehele stadion en tussen de verschillende groe-

 pen en je laten zien. Ook bij de business club en de directie. Ter verdere professionalisering van SVHB. 

 Onder het motto: ‘Er is genoeg, maar er kan zoveel meer!’ 

 

 Met de AV wordt de afspraak gemaakt dat de Commissie Werving met een plan komt om SVHB (meer) 

 zichtbaar te maken. 

 

 De AV gaat - overeenkomstig het voorstel - unaniem akkoord met de volgende Organisatiestructuur 

 SVHB: 

 1.1 Algemene Vergadering 

 1.2 Bestuur 

 1.3 Kascommissie 

 1.4 Commissies 

 1.4.1 Commissie Evenementen 1905 

 1.4.2 Commissie ADO Kids 

 1.4.3 Commissie Communicatie 

 1.4.4 Commissie Werving 

 1.5. Adviesraad Professionalisering 

 1.6 Ereleden 

 1.7 Donateurs c.q. sponsoren 

 2 Overlegorganen 

 2.1 Overleg met Algemeen Directeur ADO Den Haag, Head of Safety & Facilities (S&F) ADO Den  

  Haag en Supporter Liaison Officer (SLO) 
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 2.2 Supportersoverleg voorgaand aan thuiswedstrijden 

 2.3 Overleg Veiligheidscoördinator ADO Den Haag, Veiligheidsmanagers clubs, Supporter Liaison  

  Officers en Politie 

 

 

6 Samenstelling Bestuur en Commissies SVHB 

  

6.1 Bestuursleden  

 

 De Voordracht Bestuurs-, Commissie- en Ereleden en leden Adviesraad SVHB wordt toegelicht. Uit-

 gangspunt voor het bestuur is: 7 leden en in ieder geval een vertegenwoordigend lid namens ADO Kids, 

 FCDH en Fan Support.  

 

 Richard de Vries vraagt wie in het nieuwe bestuur de functie penningmeester gaat vervullen. De intentie 

 is deze functie te koppelen aan de functie secretaris. 

 Richard wijst op de statuten SVHB en bepalingen uit het Burgerlijk Wetboek: deze koppeling c.q. dub-

 belfunctie kan niet. Daarnaast kost de dubbelfunctie veel tijd. Dus moet de functie worden verbonden 

 aan die van een ander bestuurslid. Unaniem wordt hiertoe besloten. (Hans Agte zal voor een periode 

 van één jaar de bestuurlijke verantwoordelijkheid van penningmeester op zich nemen. Mits de admini-

 stratie door een derde wordt gedaan.) 

 

 De huidige penningmeester Ruud Albrecht is niet alleen bestuurlijk verantwoordelijk, maar voert ook de 

 financiële administratie. In het nieuwe bestuur zal de administratie dus door een vrijwilliger buiten het 

 bestuur moeten worden gevoerd. Totdat hierover afspraken zijn gemaakt zal Ruud de financiële admini-

 stratie blijven voeren. Hij zal een nieuwe administrateur  ook ondersteunen. (Het kantoor van Richard 

 gaat de administratie niet voeren.) 

 

 Unaniem wordt besloten de volgende mensen te (her)benoemen: 

 1 Jacco van Leeuwen voorzitter 

 2 Gerard Dekker Kleijn vicevoorzitter 

 3 Hans Agte penningmeester 

 4 Michelle Gielbert bestuurslid ADO Kids 

 5 Jaap Pleunis bestuurslid FCDH 

 6 Rob Wittenberg bestuurslid Fan Support 

 7 Peter Helleman secretaris 

 

 Over de invulling van de verschillende taken overlegt het nieuwe bestuur onderling. 

 

6.2 Commissieleden, leden Adviesraad en Ereleden 

 

 Unaniem wordt besloten de volgende mensen te benoemen in de commissies en in de adviesraad en 

 als erelid: 

 

6.2.1 Kascommissie 

1 Marco de Vries 

2 Ruud Albrecht, nadat hij is gestopt met zijn administratieve taken voor SVHB 

 

6.2.2 Commissie Evenementen 1905 

1 Ruud Albrecht 

2 Gerard Dekker Kleijn 

3 Bas Hogenbirk 

4 Rob Wittenberg 

5 Rinus Lageweg 

6 Wisselende groep vrijwilligers 
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6.2.3 Commissie ADO Kids 

1 Michelle Gielbert 

2 Patrick Mackaay 

3 Vaste groep vrijwilligers 

 

6.2.4 Commissie Communicatie 

1 Michelle Gielbert 

2 Kim Tetteroo 

3 Wouter Wassenaar 

4 Vrijwilligers 

 

6.2.5 Commissie Werving 

1 Hans Agte 

2 Peter Helleman 

3 Jan Willem Wigt 

4 Vrijwilligers 

 

De leden Niels Jacobs en Katja Lieffers geven aan - vanuit hun expertise - commissies (bijvoorbeeld Communi-

catie) te willen ondersteunen c.q. bij te springen. Ard Schoep is aanspreekpunt voor de commissie Communi-

catie. 

 

6.3 Adviesraad Professionalisering 

1 Wouter Wassenaar 

2 Jan Willem Wigt 

 

6.4 Ereleden 

1 Jacco van Leeuwen 

2 Jan Willem Wigt 

 

Namens de afwezige leden Wouter Wassenaar en Jan Willem Wigt wordt een ingezonden stuk voorgelezen, 

waarin zij het oude bestuur complimenteren en waarderen voor de inzet en betrokkenheid en het nieuwe 

bestuur veel succes wensen met hun werk. In de hoop dat SVHB dé spreekbuis wordt van de supporters en dat 

SVHB de verbinding zal leggen tussen de diverse supportersgroepen. 

 

Ruud Albrecht wordt bedankt voor zijn jarenlange werk voor SVHB, als één van de ‘founding fathers’ en boeg-

beeld van Haagsche Bluf, als penningmeester en als drijvende kracht achter ADOratie. 

Een aantal typeringen is op hem van toepassing: een onafhankelijk denker, zijn gevoel voor humor, een netwer-

ker pur sang, het delen van informatie en zijn creativiteit. 

Het geel groene bloed kruipt waar het niet gaan kan. Ruud wordt succes gewenst in zijn nieuwe bestuursfunctie 

bij het ADO-museum. 

 

 

7 Begroting SVHB 

  

De begroting SVHB 2024-2025 en de liquiditeitsbegroting worden door Ruud Albrecht toegelicht. 

De grootste kostenpost is het laten drukken van ADOratie. Het is een post waarop kan worden bezuinigd in het 

geval van financiële tegenvallers. 

Bij de kosten ‘dj’s en zangers’ staat PM. Hierover moet verder worden overlegd o.m. met de club. Vanuit de AV 

worden sponsoring van dj’s en zangers, een sponsorbord in het supportershome en een sponsoren bijeenkomst 

geopperd. 

 

Niels Jacobs informeert naar de bijdrage van de club bij halve seizoenkaarthouders. In praktische zin is eerder 

gekozen voor één peildatum, namelijk de start van het seizoen. Desalniettemin zal het bestuur dit punt bespre-

ken in het overleg met de Algemeen Directeur, Head of S&F en SLO. 
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De begroting wordt unaniem geaccordeerd. 

 

De liquiditeitsbegroting 2024/2025, ofwel het eigen vermogen, geeft een positief saldo.  

 

 

8 Rondvraag 

 

Dennis van Ipenburg vraagt bij wie supporters met vragen of bij problemen terecht kunnen (bijvoorbeeld rond 

kaarten bij uitwedstrijden). De bestuursleden kunnen worden benaderd in deze situaties. 

 

Bas Hogenbirk vraagt of activiteiten van de Commissie Evenementen 1905 op de site van de club kunnen wor-

den geplaatst. Het antwoord is “ja”. Benader hiervoor één van de bestuursleden. Met Michelle Gielbert wordt 

binnen het bestuur overlegd. 

 

Annemarie Nigten meent dat seizoenkaarthouders moeten weten dat zij niet automatisch (en gratis) lid zijn van 

SVHB. De club schrijft dit wel in de brief die wordt gestuurd bij het toesturen van de seizoenkaart, maar het is 

inderdaad niet zo, het is een misvatting. SVHB heeft en krijgt de gegevens van seizoenkaarthouders niet. 

Hoewel hierover al een aantal malen met de club is gesproken, zal het bestuur wederom overleggen. De club 

kan bijvoorbeeld in de brief met kaart de seizoenkaarthouders oproepen om lid te worden van SVHB. Een wer-

vende tekst hiervoor is al eens overgelegd. 

 

Kim Tetteroo wijst op problemen om SVHB-lid te worden via de website, het is lastig. Het gaat fout bij het plaat-

sen van een vinkje bij het akkoord gaan met de voorwaarden voor lidmaatschap. Michelle Gielbert zal hierover 

contact opnemen met Wouter Wassenaar (beiden Commissie Communicatie). 

 

Ard Schoep geeft als tip ter werving van nieuwe leden het inschakelen van bekende supporters als ‘ambassa-

deur’ van SVHB. Hij noemt als voorbeeld Tijl Beckand. Ard zal zelf mensen benaderen. Hiermee gaat de Com-

missie Werving ook aan de slag. 

 

Tenslotte wordt geopperd de ADO Den Haag Kassahuisjes voor werving te gebruiken. Een tip voor de Commis-

sie Werving. 

 

 

9 Sluiting 

 

De voorzitter AV dankt de leden voor de discussie en de besluiten. Bovendien dankt hij Rinus Lageweg van het 

MFC Supportershome voor de gastvrijheid. 


